
Oświadczenie Rady Miejskiej w Bojanowie 

z dnia 28 września 2023 roku 

 

 

 

Na podstawie § 17 ust. 2 pkt 3) Statutu Gminy Bojanowo, Rada Miejska w Bojanowie niniejszym 

przyjmuje następujące oświadczenie: 

 

1. Rada Miejska w Bojanowie z zadowoleniem przyjmuje działania  mające  na celu likwidację 

lub redukcję zjawiska zwanego wykluczeniem komunikacyjnym i związanych z tym planach 

wznowienia przewozów kolejowych na trasie Rawicz-Bojanowo-Góra.   

 

2. Z aprobatą podchodzimy też do uruchomionych tymczasowych  przewozów autobusowych 

Kolei Dolnośląskich  na trasie Góra-Bojanowo-Rawicz.   

 

3. Jednocześnie jako przedstawiciele Gminy Bojanowo popieramy petycję Sołectwa 

Zaborowice, stanowisko Burmistrza Bojanowa w przedmiotowej sprawie i w imieniu 

mieszkańców wszystkich miejscowości naszej gminy postulujemy aby w ramach realizacji  

przewozów autobusowych uwzględnić także głosy i postulaty samych mieszkańców, którzy 

wnioskują o to, aby autobusy poruszające się na w/w trasie mogły zatrzymywać się  na 

przystanku pośrednim w Zaborowicach, a mieszkańcy naszej  gminy mogli korzystać 

bezpośrednio z tego przystanku i jednocześnie zwiększać liczbę pasażerów. W naszej ocenie 

takie rozwiązanie pozwoli zarówno zmniejszyć wykluczenie komunikacyjne, podnieść 

rentowność samego  przedsięwzięcia  jak i ułatwić codzienne funkcjonowanie mieszkańcom 

naszej gminy dlatego też postulujemy o jak najszybsze wprowadzenie tego usprawnienia i 

udogodnienia w prowadzonej zastępczej komunikacji autobusowej. 

 

4. Z niepokojem odbieramy jednak sygnały płynące od mieszkańców naszej gminy, że                             

w związku z uruchomieniem przez Koleje Dolnośląskie zastępczej komunikacji autobusowej 

ograniczeniu uległa ilość dotychczas świadczonych usług autobusowych przez innych 

przewoźników. 

 

5. Ponadto nie widzimy możliwości ani potrzeby współfinansowania przez samorząd Bojanowa 

organizacji w/w przewozów oraz przystanku w Zaborowicach w sytuacji, gdy każdy                        

z pasażerów ponosi opłatę za przejazd. 

 

6. Zobowiązujemy Burmistrza Bojanowa do przekazania niniejszego oświadczenia do Sejmiku 

Województwa Dolnośląskiego, Sołectwa Zaborowice (za pośrednictwem Sołtysa Zaborowic) 

oraz podanie go do publicznej wiadomości. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie 

 

             Jan Moryson  


